



التجارات
attejarat

كلمة الرئيس التنفيذي



حياكم الله في الموقع الإلكتروني لشركة التجارات . الشركة الرائدة في مجال التشييد والبناء ونظافة المدن والإصحاح البيئي وصيانة وري الحدائق والمنتزهات العامة ويهدف الموقع إلى تعزيز التواصل مع الجميع والدفع باستراتيجية الشركة التي تقوم على دعم قاعدة المشاريع في مختلف مدن ومحافظات المملكة وتطلعاتها إلى المشاريع في دول الخليج العربي والدول العربية و تحقيق رؤية 2030. ويتناول الموقع إسهامات الشركة في مجال مشاريع نظافة المدن والإنشاءات، والموقع الإلكتروني لشركة التجارات يُعد البوابة التي تحقق التواصل المميز ونسعى جاهدين بعون الله وتوفيقه أن تستمر مسيرة النجاح بإذن الله في خطها التصاعدي وأن نواصل بذل المزيد من الجهود للمحافظة على المكانة المتميزة التي وصلت إليها شركة التجارات. ونحن سعداء بزيارتكم لموقع شركة التجارات ونتشرف بتواصلكم واستفساراتكم ومقترحاتكم.

God bless you in the trading company website. The leading company in the field of construction, city cleaning, environmental sanitation, maintenance and irrigation of gardens and public parks. The site aims to enhance communication with everyone and advance the company's strategy that is based on supporting the project base in various cities and governorates of the Kingdom and its aspirations for projects in the Arab Gulf countries and Arab countries and achieving Vision 2030

The site deals with the company's contributions in the field of city and construction cleaning projects, and the website of the Al-Tijarat Company is the gateway that achieves distinguished communication. . We are pleased with your visit to the website of the trading company and we are honored by your communication, inquiries and suggestions.

نبذة تعريفية عن الشركة



شركة التجارات شركة رائدة في مجال الإنشاءات والإصحاح البيئي ونظافة المدن وصيانة وري الحدائق والمنتزهات , قصة بدأت منذ خمسة وثلاثون عاما ومستمرة في العطاء والتطور والبناء. ولتكتمل قصة الإنجازات، كانت المرحلة الثانية في عام 2015 م والتحوّل من مؤسسة التجارات إلى شركة التجارات . لتُعلن بدء مسيرة جديدة من التطوير والازدهار، تجسد رؤيتنا، وتقودنا بكل عزيمة نحو تحقيق أهدافنا . وحصلت التجارات على تصنيفات عالية من الجهات الرسمية حيث التصنيف الأول في مجال نظافة المدن والحدائق والمنتزهات وتصنيف ثاني في مجال التشييد والبناء والاصحاح البيئي .

Attejarat Company is a leading company in the field of construction, environmental sanitation, city cleanliness, maintenance and irrigation of gardens and parks, A story that began thirty-five years ago and continues to give, develop and build. To complete the story of achievements, the second phase was in 2015 and the transformation from attejarat Corporation to the Trade Company. . To announce the beginning of a new march of development and prosperity, embodying our vision, and leading us with determination towards achieving our goals The trades obtained high ratings from the official authorities, where the first classification in the field of cleanliness of cities.



رسالتنا

أن نسخر خبرتنا ومهاراتنا وإبداعنا في دفع عجلة التنمية المستدامة لوطننا الغالي مع الالتزام بأفضل الممارسات الهندسية والبيئية، متمسكين ب قيمنا وأخلاقنا في علاقاتنا مع العملاء والشركاء وخلق بيئة متميزة ومثمرة لفريق العمل.

To harness our experience, skills and creativity in advancing the sustainable development of our dear country while adhering to the best engineering and environmental practices, adhering to our values and ethics in our relations with customers and partners and creating a distinguished and fruitful environment for the work team.

رؤيتنا

أن تحقق شركة التجارات الريادة في جميع مناطق المملكة وخارجها لمجالات التشييد والبناء ونظافة المدن والحدائق والمنتزهات والاصحاح البيئي ، وأن تقدم خدمات عالية الجودة ومتميزة تلبي احتياجات عملائنا وتتجاوز توقعاتهم.

To achieve leadership in all regions of the Kingdom and abroad for the fields of construction, building, cleaning of cities, gardens, parks and environmental sanitation, and to provide high-quality and distinguished services that meet the needs of our customers and exceed their expectations and achieve Vision 2030.

مراحل نمو الشركة

1992

بعد مرور سنتين علي تأسيس الشركة تم تصنيفها بالدرجة الرابعة

Two years after the establishment of the company, it was classified in the fourth degree

1998

بعد مرور ستة سنوات علي التأسيس تم تصنيفها بالدرجة الثالثة

Six years after its establishment, it was classified as a third-class institution

1999

في عام 1999 حصلت الشركة علي مشاريع بقيمة 25 مليون ريال

In 1999, the company obtained projects worth 25 million SR

2002

في عام 2002 حصلت المؤسسة علي تصنيف درجة ثانية

In 2002, the institution obtained a second class classification

2015

في عام 2015 تحولت الي شركة و اصبح اجمالي مشاريع الشركة قيد الانشاء بقيمة مليار ريال سعودي

In 2015, it turned into a company, and the total number of the company's projects under construction is worth one billion SR

خدماتنا

نقدم مجموعة من الخدمات في مجال الإنشاءات والإصحاح البيئي ونظافة المدن وصيانة وري الحدائق والمنتزهات.

We offer a range of services in the field of construction, environmental sanitation, city cleaning, maintenance and irrigation of gardens and parks.



خدمات نظافة المدن

تقدم التجارات خدمات نظافة شاملة للمدن، بما في ذلك جمع وترحيل القمامة، وغسيل وتطهير الشوارع والأرصفة، وإزالة الأتربة بأحدث المعدات والأجهزة والعمالة المدربة

Urban cleaning services

Trade provides comprehensive cleaning services to cities, including garbage collection and transportation, washing and disinfecting streets and sidewalks, and removing dust



خدمات التشييد والبناء للمباني السكنية والحكومية

نقوم بتنفيذ مشاريع البناء السكنية والحكومية بجودة عالية وفي المواعيد المحددة، بالتعاون مع الجهات المختصة.

Construction and building services for government projects

We implement government construction projects with high quality and on time, in cooperation with the competent authorities.

خدماتنا

نقدم مجموعة من الخدمات في مجال الإنشاءات والإصحاح البيئي ونظافة المدن وصيانة وري الحدائق والمنتزهات.

We offer a range of services in the field of construction, environmental sanitation, city cleaning, maintenance and irrigation of gardens and parks.



خدمات التشغيل والصيانة ونقل النفايات

نقوم بتشغيل وصيانة المدن والطرق والمرافق العامة ، بما في ذلك الخدمات الكهربائية، وخدمات التكييف والتبريد،

Operation, maintenance and waste transportation services

We operate and maintain cities, roads and public utilities, including electrical services, air conditioning and refrigeration services



خدمات صيانة ورعاية المتنزهات والحدائق

نقوم بتوفير خدمات رعاية وصيانة للمتنزهات والحدائق العامة، بما في ذلك ري الحدائق وتقليم الأشجار والنباتات، وتجهيز الملاعب والساحات

Parks and gardens maintenance and care services

We provide care and maintenance services for parks and public gardens, including irrigating gardens, pruning trees and plants, equipping playgrounds and yards

مشاريعنا

أنجزت التجارات عددًا كبيرًا من المشاريع الضخمة في مجال المباني والبنية التحتية والاتصالات والأعمال الكهربائية والميكانيكية. تم تعزيز قدراتنا من خلال الاستمرار في عملية الخضوع لعمليات المشاريع المشتركة للاستثمار الأجنبي في مجالات الأجهزة الميكانيكية والكهربائية لمجموعة واسعة من المشاريع مع الشركات الدولية ، لتحتل مكانة مميزة في الريادة في هذه الصناعة.

تشمل أعمال البناء الهامة الفنادق والمدارس والمستشفيات والمساجد والمكاتب والمخططات السكنية والفاخرة والمجمعات الكبيرة ومراكز التسوق. مشروع الأعمال المدنية وتشمل شبكات الهاتف وتثبيت الصخور وحدائق الحدائق مع جميع أعمال البنية التحتية والمساحات الخضراء المرتبطة بها. الأعمال الميكانيكية والكهربائية المختلفة. يا للتشغيل والصيانة.

Attejarat has completed a significant number of sizable projects in the field of buildings, infrastructures, telecommunications, electrical and mechanical works. Our capabilities were enhanced by continuing the process of undergoing foreign investment joint venture operations in the fields of mechanical, electrical and instrumentation for wide variety of projects with International companies, occupying a distinctive position of leadership in the industry.

- Significant building works include hotels, schools, hospitals, mosques, offices, residential, luxury housing schemes, and large complexes and malls.
- Civil works project include, telephone networks, rock stabilization and garden parks with all associated infrastructure and landscaping works.
- Various mechanical and electrical works.
- Facility operation and maintenance.

مشاريعنا

The Housing Trainers Project

Owner: Technical and Vocational Training Corporation

Consultant: Radyal Consultant office

Main Contractor: Atte jarat Construction Company

Project Duration: 800 days

Location: Al-Wajah Province



مشروع اسكان المدربين

المالك: المؤسسة العامة للتدريب التقني والمهني

الإستشاري: مكتب راديال الإستشاري

المقاول الرئيسي: شركة التجارات للإنشاءات

مدة المشروع: 800 يوم

الموقع: محافظة الوجه

مشاريعنا

Construction Of Housing For Male And Female Trainers In Al-Quwaiiyah

Owner: Technical and Vocational Training Corporation

Consultant : Radyal Consultant office

Main Contractor: Attejarat Construction Company

Project Duration: 800 days

Location: Quwaiiyah Governorate



إنشاء إسكان المدربين والمدربات بالقوية

المالك: المؤسسة العامة للتدريب التقني والمهني

الإستشاري: مكتب راديال الإستشاري

المقاول الرئيسي: شركة التجارات للإنشاءات

مدة المشروع: 800 يوم

الموقع: محافظة القوية

مشاريعنا

Qurayyat Governorate Project

Owner: Technical and Vocational Training Corporation

Consultant: Saudi Consultant

Main Contractor: Attejarat Construction Company

Project Duration: 24 Month

Location: Qurayyat Governorate



مشروع محافظة القريات

المالك: وزارة الداخلية

الإستشاري: سعودي كونسلت

المقاول الرئيسي: شركة التجارات للانشاءات

مدة المشروع: 24 شهر

الموقع: محافظة القريات

مشاريعنا

Macdonald's Project

Owner: Technical and vocational
Consultant: Corners Consultant
Main Contractor: Attejarat Construction
Company
Project Duration: 36 Month
Location: Dai Al-Quwaiiyah Governorate



مشروع ماكدونالز

المالك: التقنية والمهنية
الإستشاري: كونسلت
المقاول الرئيسي: شركة التجارات للانشاءات
مدة المشروع: 36 شهر
الموقع: محافظة القويعية

مشاريعنا

Aramex

Owner: aramex

Main Contractor: Attejarat Construction Company

Project Duration: 6 Month

Location: Hafar Elbaten



مشروع ارامكس

المالك: ارامكس

المقاول الرئيسي: شركة التجارات للانشاءات

مدة المشروع: 6 شهر

الموقع: حفر الباطن

مشاريعنا

Al-Ayoun City, Cleaning Project

Owner: Al-Ahsa Municipality Main

Main Contractor: Attejarat Construction Company

Project Duration: 1825 days

Location: Al-Ahsa Governorate



مشروع نظافة مدينة العيون

المالك: أمانة محافظة الأحساء

المقاول الرئيسي: شركة التجارات للانشاءات

مدة المشروع: 1825 يوم

الموقع: محافظة الأحساء

مشاريعنا

Yanbu City, Cleaning Project

Owner: Yanbu Governorate Municipality

Main Contractor: Attejarat Construction Company

Project Duration: 1825 days

Location: Yanbu Governorate



نظافة مدينة ينبع والقرى التابعة لها

المالك: بلدية محافظة ينبع

المقاول الرئيسي: شركة التجارات للانشاءات

مدة المشروع: 1825 يوم

الموقع: محافظة ينبع

مشاريعنا

Cleaning The City Of Hail, Third Stage Project

Owner: Hail Municipality Main

Main Contractor: Attejarat Construction Company

Project Duration: 1825 days

Location: Hail



نظافة مدينة حائل المرحلة الثالثة

المالك: أمانة منطقة حائل

المقاول الرئيسي: شركة التجارات للانشاءات

مدة المشروع: 1825 يوم

الموقع: مدينة حائل



ساعات العمل

الأحد - الخميس (7:30 ص - 4:30 م)



للإستفسارات

920001259



مقر الشركة

الرياض حي المرسلات طريق الملك عبد العزيز



موقعنا الإلكتروني

www.attejarat.com.sa



البريد الإلكتروني

info@attejarat.com.sa

